
Protokół 
z obrad II sesji Rady Miasta Siemiatycze zwołanej w trybie nadzwyczajnym, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze 

w dniu 20 maja 2024 roku 

 

Obrady II sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:00.  
 

W obradach II sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 15, według załączonej do 
protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na II sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Jakub Godun 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 
5. Jerzy Korowicki 
6. Igor Mironkiewicz 
7. Katarzyna Nayda 
8. Urszula Obrycka 
9. Paweł Onieszczuk 
10. Jerzy Roszczenko 
11. Łukasz Rybałtowski 
12. Grażyna Szczurowska 
13. Igor Śnieżko 
14. Marcin Usakiewicz 
15. Agnieszka Monika Zalewska 

 
Do punktu 1 - otwarcie obrad. 
Obrady II sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 20 maja 2024 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Monika Zalewska. Przewodnicząca na 
wstępie powitała wszystkich obecnych na II sesji Rady Miasta. Przewodnicząca Rady 
stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, 
że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 
dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  
 
Do punktu 2 - przedstawienie porządku obrad.  
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na sesję. Przewodnicząca Rady dodała, że sesja prowadzona będzie 

zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad; 
2) przedstawienie porządku obrad; 



3) przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Miasta; 
4) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie 

Miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego; 
5) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Siemiatycze; 
6) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Siemiatycze; 
7) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Budżetu Rady Miasta 

Siemiatycze; 
8) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady 

Miasta Siemiatycze; 
9) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Siemiatycze; 
10) podjęcie uchwały w sprawie powołania społecznej komisji mieszkaniowej; 
11) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r.; 
12) wolne wnioski; 
13) zakończenie obrad. 
  

Do punkt 3 - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej czyli I sesji Rady 
Miasta Siemiatycze wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji 
nie wpłynął do niego uwagi i poprawki to uzna się go za przyjęty.  
 
Punkt 4 - podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie 
miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu kąpielowego. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że sezon kąpielowy obejmuje okres od 1 czerwca 
do 30 września. Zapytała, czy Państwo radni mają pytania odnośnie tej uchwały? 
- radny Onieszczuk  zapytał czy wszystko jest gotowe, „dopięte na ostatni guzik” i 1 
czerwca zaczynamy sezon i czekamy na turystów.  
- Burmistrz odpowiedział że tak. Dodał, że w tym roku planowane jest również 
kąpielisko na cyplu, wysypanie piasku tam gdzie są brzózki. Dodał, ze dużo osób 
przebywa na cyplu, być może się krępują, czy może wolą być bliżej natury i korzystają z 
cypla. W tej chwili na plaży cokolwiek trudno wymyślić nowego, także chcemy 
zagospodarować cypel. Oprócz tego tam jak Państwo widzą te dwa deszczochrony, 
które są zdjęte i zamienione to chcemy je wykorzystać. Jeden żeby był tu gdzie w tej 
chwili stoi na cyplu po to żeby na przykład można było z niego do niego zacumować czy 
łódką czy rowerem wodnym czy skuterem, żeby można było stamtąd wsiąść na ten 
pojazd wodny. Natomiast drugi planujemy przenieść na trzeci zalew naprzeciwko tej 
najwyższej na środku fontanny, żeby zrobić taki trap i takie wejście na zalew, by był 
rodzaj takiego pomostu pływającego. Także wiem, że Pan Dyrektor już temu rozmawiał 
żeby zrobić projekt, bo to operat, nie wiem czy operat bo z projektem się wiąże, z  
pozwoleniami wszystkimi. Burmistrz dodał, że piasek będzie przeczyszczony. 
Oczywiście kino plenerowe będzie, do tej pory korzystając z kina plenerowego braliśmy 
firmę zewnętrzną. Natomiast na hali, na nowej sali tej kinowej mamy bardzo 
profesjonalny projektor. W tamtym roku zakupiliśmy ekran, jeszcze większy niż ten 



który był. Jesteśmy w stanie własnymi siłami robić kino, co pozwala nam praktycznie 
prawie 30 tysięcy zaoszczędzić. Także to są duże oszczędności, w rok się zwróciły, bo 
tyle kosztował wielki ekran kinowy. Także MOSiR tym się zajmuje. Także sezon, 
jesteśmy przygotowani do sezonu i mam nadzieję, że będzie dobrze oby pogoda była, 
sprzyjała.  
- Przewodnicząca Rady powiedział, że chciałaby tylko doprecyzować, że zgodnie z 
uchwałą sezon kąpielowy na terenie miasta Siemiatycze w roku 2024 ustala się na 
okres od 24 czerwca do 31 sierpnia i taką uchwałę będziemy podejmować. Zapytała czy 
radni mają jeszcze pytania?  
- radny Igor Mironkiewicz zapytał czy kąpielisko ulokowane przy cyplu będzie 
strzeżone?  
- Burmistrz powiedział, że w tym sezonie na pewno nie, ponieważ termin zgłaszania 
kąpielisk już minął. Dodał, że zobaczymy jakie będzie zainteresowanie, natomiast 
trzeba wziąć pod uwagę, że w przyszłości jeżeli będzie zainteresowanie to można 
zrobić również strzeżone bo mamy ratowników. Ale tu z Panem Dyrektorem muszę 
porozmawiać, ponieważ nie chcielibyśmy dodatkowych kosztów robić.  Jęli kąpielisko 
jest strzeżone to wtedy dojdzie cała infrastruktura: łódka, ratownik, lornetka, całe 
wyposażenie i tak dalej. Ale jest to pomysł do rozważenia na przyszłość. 
- radny Igor Mironkiewicz zapytał czy pewne zadania na przykład nie można by było 
realizować wspólnie ze Starostwem Powiatowym z uwagi, że Starostwo tak jakby 
odpowiada za te wody.  
- Burmistrz zapytał o jakie zadania chodzi?  
- radny Mironkiewicz powiedział, że na przykład jakiś tam podest pływający czy to co 
jest de facto na wodzie bezpośrednio.  
- Burmistrz powiedział, że Starostwo zarządza tym natomiast ja myślę, że tutaj akurat z 
Panami Starostami jesteśmy w dobrych relacjach i myślę, że to jeżeli będą chcieli, będą 
zainteresowani, będzie to jakiś tam sensowne to jak najbardziej. Bo mamy naprawdę 
tych rzeczy tak wiele do zrobienia razem, że to tych pomysłów jest bardzo dużo, także 
czemu nie.  
Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze pytania odnośnie tej uchwały?  

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wykazu 
kąpielisk na rok 2024 na terenie miasta Siemiatycze oraz określenia sezonu 
kąpielowego, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 



8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/4/24 –Załącznik Nr 3 

Punkt 5 - podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że powołuje się Komisję Rewizyjną Rady Miasta 
Siemiatycze w składzie: Paweł Onieszczuk, Marcin Usakiewicz, Katarzyna Nayda i 
Grażyna Szczurowska. Wymienieni radni zgłosili chęć pracy w tej komisji. Czy 
podtrzymują? 
Radni odpowiedzieli że tak. 

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła 
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 
poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/5/24 –Załącznik Nr 4 

 
Punkt 6 - podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, ze powołuje się Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Siemiatycze w składzie Igor Mironkiewicz, Melania Grygoruk, Jakub 
Godun, Paweł Onieszczuk, Marcin Usakiewicz, Grażyna Szczurowska. Wymienieni radni 
wyrazili chęć pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zapytała czy podtrzymują tą 
chęć?  
Radni potwierdzili.  

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca 
Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się 
od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/6/24 –Załącznik Nr 5 



 
Punkt 7 - podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Budżetu Rady 
Miasta Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że powołuje się Komisję Finansów i Budżetu w 
składzie Łukasz Rybałtowski, Urszula Obrycka, Jerzy Roszczenko, Agnieszka Zalewska, 
Igor Śnieżko, Marek Bogucki i Igor Mironkiewicz.  
Zapytała, czy Państwo radni podtrzymują swoje deklaracje?  
Radni potwierdzili. 
 

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji Finansów i Budżetu Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 
poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 
głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/7/24 –Załącznik Nr 6 

Punkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury 
Rady Miasta Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że powołuje się Komisję Zdrowia, Oświaty i Kultury 
Rady Miasta Siemiatycze w składzie Jerzy Roszczenko, Katarzyna Nayda, Melania 



Grygoruk, Jakub Godun, Urszula Obrycka i Marcin Usakiewicz. Zapytała czy Państwo 
radni podtrzymują swoje deklaracje?  
Radni potwierdzili. 

 
Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady Miasta Siemiatycze, 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/8/24 –Załącznik Nr 7 

 
Punkt 9 - podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Porządku Publicznego Rady Miasta Siemiatycze.  
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że powołuje się Komisję Rozwoju Gospodarczego i 
Porządku Publicznego Rady Miasta Siemiatycze w składzie Melania Grygoruk, Tomasz 
Jakowiuk, Jerzy Korowicki, Urszula Obrycka, Marek Bogucki, Łukasz Rybałtowski, 
Grażyna Szczurowska i Jerzy Roszczenko.  
Zapytała czy Państwo radni podtrzymują swoją chęć pracy w tej komisji? 
Radni potwierdzili. 



 Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Miasta 
Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/9/24 –Załącznik Nr 8 

 
Punkt 10 - podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
 
Przewodnicząca Rady  powiedziała, że powołuje się społeczną komisję mieszkaniową w 
składzie Grażyna Szczurowska, Korowicki Jerzy, Agnieszka Zalewska, Katarzyna Nayda i 
Marcin Usakiewicz. Zapytała czy Państwo radni podtrzymują swoje deklaracje? Radni 
potwierdzili. 
Przewodnicząca Rady dodała, ze dodatkowo w komisji jest jeszcze Pani Ewa Romaniuk 
- Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i Pani Justyna Martyniuk pracownik 
Urzędu Miasta. Także w tym składzie będzie pracowała społeczna komisja 
mieszkaniowa.  
 

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 



aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/10/24 –Załącznik Nr 9 

 
Punkt 11 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian.  
Pani Skarbnik powiedział, że tych zmian nie będzie dużo.  
Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 834 286 zł, w tym: 
1) o kwotę 23 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z wpływów z opłaty 
eksploatacyjnej kopalin; 
2) o kwotę 600 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z otrzymanego dofinansowania 
z Urzędu Marszałkowskiego na przeprowadzane inwestycje w Szkole Muzycznej i 
budowę parkingu przy budynku; 
3) o kwotę 5 638 zł - otrzymane dofinansowanie z Podlaskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej na organizację wycieczek w Szkole Podstawowej Nr 1 - pod hasłem 
"Poznaj Podlasie"; 
4) o kwotę 6 000 zł - przyznana dotacja z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na 
funkcjonowanie zespołu interdyscyplinarnego w MOPS; 
5) o kwotę 144 432 zł - przyznana dotacja z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego na 
specjalistyczne usługi opiekuńcze Opieka 75+; 



6) o kwotę 2 000 zł - zwiększenie planu dochodów na wypłatę zasiłków celowych 
obywatelom Ukrainy; 
7) o kwotę 216 - zwiększenie planu dotacji celowej na zadania zlecone, z 
przeznaczeniem na Kartę Dużej Rodziny, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego Nr 
FB-II.3111.260.JK z dnia 15 maja 2024 r.; 
8) o kwotę 53 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z tytułu uzyskanej kary 
umownej. 
2. Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 834 286 zł, w tym: 
1) o kwotę 600 000 zł - zwiększenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne 
"Adaptacja budynku po wygaszonym gimnazjum na potrzeby sali koncertowej i szkoły 
muzycznej"; 
2) o kwotę 5 638 zł - rozdysponowanie środków zgodnie z ich przeznaczeniem na 
projekt „Poznaj Podlasie"; 
3) o kwotę 6 000 zł - przeznaczenie środków zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego;  
4) o kwotę 144 432 zł - przeznaczenie środków zgodnie z decyzją Wojewody 
Podlaskiego; 
5) o kwotę 2 000 zł - rozdysponowanie środków na wypłatę zasiłków celowych 
obywatelom Ukrainy; 
6) o kwotę 216 zł - przeznaczenie środków zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego; 
7) o kwotę 76 000 zł - zwiększenie planu wydatków na usługi miejskie (odbiór 
odpadów, dopłata do ścieków, administrowanie targowiska).  
Czy Państwo radni mają pytania? Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na 2024 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego 
przycisku na tablecie. 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 



 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Punkt 12 – wolne wnioski.  
- radny Korowicki poprosił aby usunąć krzaki na rogu ulicy Kasztanowej i róg Klonowej, 
ponieważ ograniczają widoczność. 
Radny zwrócił się również o załatanie dziur w asfalcie na ulicach Mickiewicza i 
Sportowej. Radny dodał, że mieszkańcy domagają żeby ekipa sprzątająca od czasu do 
czasu do czasu zajrzała od ulicy Chopina w kierunku ulicy Słowiczyńskiej, na te uliczki 
które tam są i przynajmniej z piasku który tam nagoni deszcz. Radny dodał, że już Panu 
Burmistrzowi na sesji zgłaszał chodniki na ulicy Słowiczyńskiej i chodnik na Armii 
Krajowej uszkodzony przez korzenie.  
- Z-ca Burmistrza odpowiedział, że chodnik na ulicy Słowiczyńskiej jest już zrobiony.  
- Radny Korowicki zaproponował, żeby te korzenie przeciąć maszyną do cięcia betonu.  
- radny Jakowiuk  zapytał, czy jest jakaś szansa w przyszłości czy w najbliższym czasie 
wykupu gruntów pod drogi. Powiedział, że mieszkańcy pytają o przedłużenie ulicy 
Legionów Piłsudskiego, o to czy coś w planach będzie na przyszłe lata. Radny 
przypomniał też o postawieniu dwóch ławeczek na ulicy Anny Jabłonowskiej. 
Radny zawnioskował o  zwołanie Komisji objazdowej.  
- Burmistrz powiedział, ze to bardzo dobry pomysł i dobra pora na taką Komisję.  
Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o wykup gruntów pod drogi to cały czas trwają te 
procedury. Dzisiaj podpisywaliśmy umowę u notariusza na wykup drogi od ulicy 
Ogrodowej w lewo w stronę szpitala. I to był kawałek prywatny i dzisiaj za 61 tysięcy z 
groszami kupiliśmy tą drogę bo jest w planie zrobienie jej. Natomiast jest jeszcze ulica 
o której Pan radny powiedział, przedłużenie Legionów Piłsudskiego, dodał, że również 
planowany jest wykup gruntów, ale jest to dość duża działka (ok. 30 arów) i tak 
minimalnie będzie to koszt 250 tys. zł. Czasami proponujemy mieszkańcom zamianę na 
działki. Burmistrz dodał, że jedno z bardziej priorytetowych rzeczy do wykupu to jest ta 
droga od ulicy Głowackiego w dół do placu zabaw przy zalewie, bo z księdzem ciężko 
się bardzo rozmawia i ksiądz nie jest zainteresowany pójściem na rękę dla 
mieszkańców. Burmistrz dodał, że trzeba będzie się tym niestety zająć. Dodał, że  
wstępnie rozmawiał z tą Panią i ma się zastanowić. Być może zaproponujemy jej 
działkę Moglibyśmy zrobić zjazd w stronę tej ścieżki z Głowackiego, tam na dole jest 
takie rozszerzenie, także każdy mógł sobie z tej ścieżki korzystać, mógłby dojechać, 
zostawić samochód czy ewentualnie nie wiem jakieś lody, watę cukrową tam postawić. 
 
- radna Grażyna Szczurowska powiedziała, że chciała poruszyć temat przejścia z ulicy 
Bartosza Głowackiego na plac zabaw jako mieszkanka tej ulicy. 
- Burmistrz powiedział, że jest już po rozmowie w sprawie wykupu lub zamiany działki.  
- - radna Szczurowska zwróciła się z prośbą od mieszkańców bloków przy POM-ie, przy 
Ciechanowieckiej, o wymianę bądź naprawienie ławeczek do siedzenia. Stan ławek jest 
tragiczny, tam już gwoździe wystają.  



- Burmistrz powiedział, ze zostaną wymienione. 
- radny Rybałtowski  zapytał o to jak przedstawia się sytuacja drogi Bursztynowej i 
Fiołkowej?  
- Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o chodnik na ulicy Bursztynowej to rozpoczniemy 
rozmowy, żeby ten chodni ułożyć. Natomiast jeśli chodzi o ulicę Fiołkową no to 
przygotowujemy przetarg w tej chwili. Pomysł jest taki, żeby zrobić całą ulicę Fiołkową 
bez tego przesmyku albo z i całą ulicę Kościelną dlatego, że mamy dwa programy dwa 
programy na które można składać wnioski, jeden program Polski Ład, a drugi program 
to miasto, gmina może złożyć dwa wnioski po 2,5 mln złotych na  taki program, który 
jest od Wojewody na remont dróg w przygranicznych terenach zniszczonych można 
powiedzieć przez wojsko. Akurat wojsko jeżdżąc u nas niszczyło tę ulice, a my mieścimy 
się w tym pasie przygranicznym, także chcemy wykorzystać te ulice i ta pomysł jest taki 
żebyśmy zrobilibyśmy, Pan Burmistrz mnie pewnie poprawi, które ulice ale 
Ściegiennego bo jest bardzo złym stanie, ten kawałek od skrzyżowania w dół, Młodych 
Orłów teraz od Słowiczyńskiej kawałek Chopina i Sienkiewicza w górę do Słowiczyńskiej 
i Spacerowa i całe osiedle Fiołkowa, czyli te wszystkie ulice.  
- radna Obrycka zapytała czy jest szansa podciągnięcia pod jakikolwiek projekt drogi 
ulicy Konopnickiej i Kraszewskiego?  
- Burmistrz odpowiedział, że w pierwszej kolejności trzeba porozumieć ze Starostwem, 
ponieważ tam największym problemem jest kanalizacja deszczowa. Kanał deszczowy, 
który leci w ulicy Kościuszki trzeba przebudować ponieważ on nie zmieści tak dużej 
ilości wody. Także tutaj współpracując od tego trzeba zacząć, że Starostwo musi zrobić 
kanał, który oddzielnie będzie sprowadzał wodę i wtedy możemy myśleć nad jakimiś 
funduszami i środkami żeby zrobić tą drogę. Wybierając te drogi do remontu to 
szukaliśmy dróg w najgorszym stanie i ulicę Kraszewskiego braliśmy pod uwagę. 
Natomiast my musimy wyprostować jedną rzecz, bo one nie są miejskie tylko są 
przynajmniej jedna droga okazało się, że jest Skarbu Państwa czyli podlega pod 
Starostwo.  
- radny Korowicki poruszył temat ulicy Kościuszki, powiedział, że jest w złym stanie i 
zapytał czy jest przewidziany remont tej ulicy? 
-  Burmistrz powiedział, że Powiat zwracał się o partycypację w kosztach. Także myślę, 
że prędzej czy później to ta ulica będzie do zrobienia. Ale tu trzeba nakładkę samą 
zrobić, bo tam kilka jest mankamentów. Trzeba wykorzystać teraz Drogi Wojewódzkie, 
ponieważ tam przy tej Galerii i tak tam też jest zawężenie odpływu wody i tam trzeba 
zrobić oddzielny kanał, który będzie odprowadzał wodę i trzeba zrobić tutaj właśnie w 
rejonie Kraszewskiego oddzielny kanał, ponieważ no tak naprawdę cała woda z miasta, 
z góry czyli tutaj mówiąc o ulicy, tutaj o rondzie Solidarności, Wysokiej to spływa z 
całego miasta tutaj. I to jest taki duży problem i to trzeba wszystko przebudować, 
nawet Urząd Marszałkowski kiedyś napisał. Także trzeba oddzielny kanał tam 
poprowadzić, albo do rzeki z lewej strony mostu albo z prawej. Także będziemy to mieć 
na uwadze, natomiast jest taka większa inwestycja, pewnie i kwotowo bardzo duża i 
najlepiej żeby zrobił ktoś to za nas, czyli tutaj w tym momencie Drogi Wojewódzkie 
kanał, a Powiat, żeby zrobił ulicę Kościuszki. Tylko proszę Państwa no będzie, będzie 
problem i to od razu sygnalizuje, bo tak jak dołożyliśmy ponad 2 miliony do ulicy 
Słowiczyńskiej to podobna sytuacja może być przy tej inwestycji. I my wydamy 
wszystkie swoje pieniądze na inwestycje ale my będziemy tutaj stać w miejscu. Także 
no tutaj będą dylematy. Nie wiem czy rozkładać to na raty? Czy mniejsze 



dofinansowanie, ale już rozmawialiśmy, liczymy się z tym, że taka sytuacja może mieć 
miejsce, no bo staniemy przed dylematem, czy 2 miliony, 2 to pewnie by było mało, 
myślę że ta ulica jeszcze więcej może kosztować. Bo przecież tamta ulica Kościuszki od 
ronda w tej chwili przy Mleczarni w stronę tej drogi do Adamowo kosztowała 8 
milionów, a tam nie ma jeszcze mediów takich jak tutaj, także ta droga będzie bardzo 
pewnie bardzo droga no i będziemy się zastanawiać co z tym robić prawda. No bo to 
wydatek będzie duży. Albo nic więcej nie zrobiły przez dwa lata tak jak ze Słowiczyńską, 
bo zrobiliśmy Słowiczyńską i dwa lata mieliśmy zastój, bo większość środków wydania 
na nie swoją drogę.  
- radny Roszczenko zapytał czy planowane jest oznakowanie ścieżki pieszo rowerowej 
tej nowej przy pierwszym zalewie? Bo tak niektórzy nie wiedzą, że po czerwonym to się 
jeździ, a po szarym się chodzi. Tam nie ma oznakowania. 
- Burmistrz odpowiedział, że zostanie to uzupełnione.  
- radna Grygoruk powiedziała, że po wielu latach została zaproszona jako praktyk 
przewodnik do Starostwa Powiatowego w sprawie rozmów o turystyce w powiecie. 
Była merytoryczna, konkretna rozmowa odnośnie współpracy między innymi gminami, 
roli starostwa i jak ja to widzę.  
- radny Roszczenko zwrócił się z prośbą o sprzątnięcie łącznika za barem Sportowa. 
Radny zapytał też o to czy herb na budynku Urzędu Miasta będzie odnawiany?  
- Burmistrz odpowiedział, że tak. Rozmawiał już w tej sprawie i jest  pomysł żeby był 
zrobiony z takich materiałów nowoczesnych, jak robi się reklamy, taki wypukły.  
Burmistrz powiedział, ze jak będzie gotowy to zaprośmy dzieci. 
- radny Roszczenko powiedział, że chciałby zapytać czy były prowadzone rozmowy z 
parafią Prawosławną na temat odstąpienia gruntów pod chodnik łączący ulicę 
Ciechanowiecką z Powstania Styczniowego.  
- Burmistrz powiedział, ze jeśli chodzi o ulicę Rogińskiego, to parafia za symboliczną 
"złotówkę" planuje nam przekazać tą działkę, a Pan Burmistrz już chyba nawet 
przygotował projekt tego chodnika i parkingów. Burmistrz dodał, że miasto na razie 
czeka na środki. 
 
Do punktu 10 – zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad II sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 20 

maja 2024 r. Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 16:45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                         Przewodniczący Rady Miasta 

Monika Mazur                                                                                Agnieszka Monika Zalewska 

 

 


